

التاريخ: 30/3/2015
المرجع: MAZ-MCS-03-2015-0281

المحترمين

السادة / سوق دبي المالي

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: إفصاح عن معلومات جوهرية

Disclosure of Material Information

بالإشارة الى الموضوع أعلاه ، قامت شركة المزاي القابضة و شركاتها التابعة (المجموعة) بإبرام اتفاقيات مبدئية مع عدد من المستثمرين و ذلك لبيع حصة نسبتها 35.44% من الشركة الخليجية التركية (المملوكة بنسبة 100% للمجموعة حاليا). و قد قامت المجموعة بتحصيل إجمالي مبلغ 5,292,500 دينار كويتي (يتضمن مبلغ 1,572,500 دينار كويتي تتعلق بطرف ذو صلة) وتسجيله كدفعات مقدمة من عملاء في بيان المركز المالي المجمع لحين الانتهاء من الاجراءات القانونية و المتعلقة في دخول المستثمرين كشركاء جدد في الشركة. و سوف يتم اعادة تصنيف المبلغ المحصل من حساب دفعات مقدمة من عملاء الى حساب الحصص غير المسيطرة بعد استكمال كافة الاجراءات القانونية المذكورة أعلاه. علما بأنه لا يوجد أي أثر مالي على بيان الدخل المجمع للمجموعة حيث أن قيمة الحصة المباعة و مبلغ البيع المحصل يعادل القيمة الدفترية.

With reference to the above mentioned subject , Al Mazaya Holding Company and its subsidiaries (the Group) have entered into preliminary agreements with a number of investor to sell 35.44% of its ownership in Gulf Turkey company W.L.L. (Currently 100% owned by the group). Furthermore, the Group has collected a total amount of KD 5,292,500 (including the amount of KD 1,572,500 to a related party) and it has been recorded as advances received from customers in the consolidated statement of financial position until the completion of legal procedure related to the entry of new investors as partners in the company. The amount collected will be re -classified from the advance payments account to the non-controlling interest account after the completion of all legal procedure mentioned above. Please Note that this matter does not have any financial impact on the consolidated statement of income for the group as the value of the shares sold and the amount of the sale proceeds equal to the book value.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،

م. ابراهيم عبدالرحمن الصقبي
الرئيس التنفيذي للمجموعة



MAZAYA

شركة المزاي القابضة (م.م.م.م.)
AL MAZAYA HOLDING Co. K.S.C.C.